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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 2315/29.01.2025 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 29 ianuarie 2025 
 
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți 

la ședință un număr de 33 consilieri județeni din totalul de 33 consilieri județeni în funcție.  
La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 

consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 39/23.01.2025 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

În continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 24/23.01.2025 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Timiș nr. 206/2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate în 
domeniul public al Județului Timiș, către unele instituții publice de interes județean. 

2. Proiect de hotărâre nr. 25/23.01.2025 privind aprobarea închirierii, prin licitație, a unui 
spațiu din Bastionul ”Theresia” Timișoara. 

3. Proiect de hotărâre nr. 26/23.01.2025 privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Timiș în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Timiș. 

4. Proiect de hotărâre nr. 27/27.01.2025 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 42/28.02.2024 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri mobile aflate 
în domeniul privat al Județului Timiș, către Direcția de Prestări Servicii Timiș. 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis (verbal) și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian (verbal), Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan 
Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan(verbal), 
Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Szatmari Ioan-
Ștefan(verbal), Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen.  
 Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
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   Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu 32 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, 
Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari 
Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nemeth Zoltan. 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 14.01.2025. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul-verbal cu 1 vot ”pentru” din partea domnului 

președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram 
Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Blaga 
Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan (verbal), Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Sîrbu Ionuț-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Depunerea jurământului de către domnul Timiș 

Laurențiu-Grigore. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dau cuvântul secretarului general al județului pentru a prezenta Încheierea Tribunalului 

Timiș privind validarea mandatului de consilier județean. 
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
Mulțumesc, domnule președinte. 
Vă informez că, Tribunalul Județului Timiș, luând în considerare cererea depusă la data 

de 18.12.2024 a constat îndeplinite condițiile prevăzute de lege și prin Încheierea nr. 1 din 
14.01.2025 a admis cererea formulată de secretarul general al județului și, în consecință, 
validează mandatul de consilier județean al domnului Timiș Laurențiu Grigorie aflat la poziția nr. 
2 pe lista supleanților pentru funcția de consilier județean la alegerile din data de 09.06.2024.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Mulțumesc domnule secretar general.  
În continuare, invit pe domnul Timiș Laurențiu-Grigore să depună jurământul în fața 

consiliului județean.  
 
Domnul consilier județean Timiș Laurențiu-Grigore 
”Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în 

puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Timiș.” 
Așa să-mi ajute Dumnezeu! Amin! 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă felicit domnule consilier Timiș Laurențiu-Grigore și vă doresc mult succes în activitatea 

de consilier județean. 
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Începând din acest moment, la ședință sunt prezenți 34 de consilieri județeni. Domnul 
consilier județean Timiș Laurențiu-Grigore își poate exprima opțiunea de vot la proiectele 
înscrise pe ordinea de zi.  

 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 4/14.01.2025 pentru 

modificarea nr. 1 a Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 234/08.11.2024 privind 
aprobarea componenței nominale a Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean 
Timiș. 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Urmare renunțărilor la mandatele de consilieri județeni ale doamnei Calescu Mihaela-

Maria și domnilor Negoescu Mihai-Bogdan și Șendroiu Vlad-Ioan și respectiv depunerii 
jurământului de către domnul Timiș Laurențiu-Grigore este necesară modificarea componenței 
nominale a unor comisii de specialitate ale consiliului județean. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru administrație publică locală 
(CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt alte discuții sau alte propuneri? 
 
Domnul consilier județean Bitea Nicolae 
Domnule președinte, pe domnul Laurențiu Timiș, în calitatea sa de  consilier județean, noi 

grupul PNL, îl propunem să facă parte din Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări 
publice și protecția mediului (URBAM), iar domnul Cotețiu Andrei propunem să facă parte din 
Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX).    

 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Întrucât domnul Negoescu a plecat  aș dori să-l mutăm pe domnul Ciobanu  la Comisia 

de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), 
fiind la acel moment în care schimbăm oamenii în comisii.  Încă nu am validat următorul, 
probabil că mai durează puțin. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
După validarea mandatului și depunerea jurământului cu siguranță vom face acest lucru. 

Locul este liber oricum și vom face modificările fără probleme.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu 

propunerile făcute de domnul consilier Bitea Nicolae.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen, 

Nu a votat domnul consilier județean Nemeth Zoltan.  
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Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 5/14.01.2025 privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Timiș în Consiliul de Administrație al 
Casei Județene de Asigurări de Sănătate Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere starea de conflict de interese în care se află domnul Sofronie Silviu, este 

nevoie să fie desemnat un nou reprezentant în consiliul de admninistrație. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă mai sunt alte  discuții?   Dacă nu, vă rog faceți propuneri.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Propunerea este pentru doamna Flangea Corina. Domnia sa este medic medicină de 

laborator și șef de lucrări la Universitatea de Medicină și Farmacie  Victor Babeș din Timișoara.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerea făcută de domnul 

vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu                         
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi ”pentru”.  
 
 
 Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 6/14.01.2025 privind aprobarea 

Raportului pentru anul 2024 referitor la stadiul realizării măsurilor din Planul de menținere 
a calității aerului în județul Timiș 2020-2024. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În conformitate cu Hotărârea de Guvern nr. 257/2015 privind Metodologia de realizare a 

planurilor de calitate a aerului, a planurilor de acțiune pe termen scurt și a planurilor de 
menținere a calității aerului, se întocmește un raport anual referitor la stadiul realizării măsurilor 
planificate care se supune spre aprobare Consiliului Județean. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) și 
Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, 
Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan (verbal), Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore 
(verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat domnul președinte Alfred-Robert Simonis.  
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Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 7/14.01.2025 privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 267/16.12.2024 privind aprobarea 
tarifelor de interes județean și a prețurilor de pornire la licitații pentru anul fiscal 2025. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Direcția de administrare a patrimoniului solicită completarea punctului 7 din Anexa nr.1 la 

Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 267/2024 cu prețul de pornire la licitație pentru spațiul 
de birouri în suprafață de 427,2 mp situat în Pavilionul Administrativ al Parcului Industrial și 
Tehnologic Timișoara, în valoare de 40 lei/mp/lună. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt alte discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin(verbal), Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

Nu a votat domnul consilier județean Marian Laurențiu Vasile 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 8/15.01.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 237/08.11.2024 privind aprobarea 
proiectului „Drum de conectivitate (Drum nou de legătură la rețeaua primară) A1-
Timișoara-Aeroport Traian Vuia/DNCT (profil 2+2)”. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ministerul Investițiilor și Proiectelor Europene solicită prin adresa nr. 3/04.12.2024 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 237/08.11.2024 în ceea ce privește 
actualizarea contribuției proprii de 2% a Județului Timiș cu bugetul cererii de finanțare.  

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore(verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat domnul consilier județean Degianski Alexander.  
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Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 9/16.01.2025 privind aprobarea 

dezlipirii imobilului situat în localitatea Timișoara, str. Popa Șapcă nr. 4, str. Hector nr. 1, 
înscris în Cartea funciară nr. 453085 Timișoara, aflat domeniu public al Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Este necesară dezlipirea  imobilului situat în localitatea Timișoara, str. Popa Șapcă nr. 4, 

str. Hector nr. 1, înscris în CF nr. 453085 Timișoara, domeniu public al Județului Timiș, în 3 loturi 
propuse prin proiect. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică locală 
(CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 10/17.01.2025 privind 

aprobarea majorării alocației de hrană  pentru beneficiarii serviciilor sociale rezidențiale 
copii, tineri, cupluri mamă-copil, victime ale violenței domestice, persoane adulte cu 
dizabilități și vârstnici din structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În conformitate cu prevederile art. 129 din Legea nr. 272/2004 privind protecția și 

promovarea drepturilor copilului, în limita bugetelor aprobate, consiliile județene, pot aproba, prin 
hotărâre, la propunerea direcțiilor generale de asistență socială și protecția copilului, un cuantum 
mai mare al alocației de hrană aferente drepturilor stabilite.  

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri (COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
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Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen.  

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 11/17.01.2025 privind 

aprobarea Planului Anual de Acțiune privind Serviciile Sociale Administrate și Finanțate 
din Bugetul Consiliului Județean Timiș și Bugetul Consiliilor Locale - 2025. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În conformitate cu Regulamentul-cadru al Direcției generale de asistență socială și 

protecția copilului, aprobat prin Hotărârea Guvernului nr. 797/2017, direcția generală, în 
îndeplinirea atribuțiilor în domeniul organizării, administrării și acordării serviciilor sociale, 
elaborează planul anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul 
județean și îl propune spre aprobare consiliului județean. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) 
și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 12/17.01.2025 privind 

aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului 
general pentru obiectivul de investiție publică „Înființare centru de recuperare pentru 
minorii cu adicții”. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se dorește construirea unui Centru de recuperare pentru minorii cu adicții, în localitatea 

Ciacova, cu regim de înălțime parter, având aria construită la sol de 1249,10 mp, care va urmări 
asigurarea accesibilității unui număr mai mare de copiii dependenți de substanțe psihoactive la 
serviciile medico-psihologice dar și de recuperare motrică și senzorială în cadrul Centrului, 
pentru tratarea dependenței și satisfacerea cererilor actuale solicitate, creșterea nivelului de 
calitate a serviciilor medicale prestate, scăderea consumului de droguri în rândul copiilor aflați în 
risc de excludere socială. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 14/20.01.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 200/26.09.2024  privind  aprobarea 
dării în folosință gratuită a unor bunuri mobile aflate în patrimoniul Județului Timiș  către 
unele instituții publice și de utilitate publică. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În discuție se află autoturismul Skoda Octavia cu număr de înmatriculare TM21FZA, care 

nu mai este necesar în desfășurarea activității Direcției de Prestări Servicii Timiș. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) 
și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Vâlceanu Mihai-Eugen.  

Nu au votat: Țundrea Luminița, Timiș Laurențiu-Grigore.  
 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 15/20.01.2025 privind 

constituirea Comisiei Speciale pentru analizarea Regulamentului de Organizare și 
Funcționare al Consiliului Județean Timiș și formularea de propuneri pentru modificarea 
și completarea acestuia. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) și 
Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu, rog grupurile politice să facă propuneri. 
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Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Din partea grupului de consilieri județeni PNL propunem pe domnul consilier județean 

Ciprian Bogdan  
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Din partea grupului de consilieri județeni AUR  propunem pe domnul consilier județean 

Pop Ovidiu-Andrei.  
De asemenea, fac mențiunea că începând de astăzi, subsemnatul Marcel Mihoc, este 

liderul grupului AUR. Mulțumesc.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Din partea grupului de consilieri județeni Forța Dreptei  propunem pe domnul consilier 

județean Ionuț Sîrbu.  
 
Domnul consilier județean Marian Laurențiu Vasile,   
Din partea grupului de consilieri județeni USR propunem pe domnul consilier județean 

Zoltan Nemeth  
De asemenea, fac precizarea că domnul consilier județean Zoltan Nemeth este noul lider 

de grup al USR-ului. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Din partea grupului de consilieri județeni PSD propunem pe domnul consilier județean  

Nicu Bădina 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerile 

făcute de liderii grupurilor politice din cadrul consiliului județean.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi ”pentru”. 1 nu a votat 
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 16/20.01.2025 privind 

aprobarea trecerii a unor bunuri imobile din domeniul public al Județului Timiș în 
domeniul public al Comunei Cărpiniș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se solicită trecerea unor imobile din domeniul public al Județului Timiș în domeniul public 

al Comunei Cărpiniș, în vederea amenajării de piste de biciclete, trotuare și spații verzi. 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
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Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat doamna consilier județean Micicoi Cornelia-Elena. 
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 17/20.01.2025 privind 

aprobarea încadrării în categoria funcțională a drumurilor de interes  județean a unui 
sector al drumului comunal DC 152. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Urmare aprobării trecerii unui sector al drumului comunal DC 152 DJ 595D (Urseni) - 

Timişoara (Calea Urseni) (L = 3,5 km), de la Moșnița Nouă către Județul Timiș, este necesară 
clasificarea acestuia ca drum județean.   

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu , supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile, Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 18/20.01.2025 privind 

aprobarea încadrării în categoria funcțională a drumurilor de interes  județean a unui 
sector al drumului comunal DC 152. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
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Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 19/21.01.2025 privind 

aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru 
bugetul local al  județului Timiș la 31.12.2024. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate Comisiile de specialitate. 
Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 20/21.01.2025 privind 

aprobarea încadrării în categoria funcțională a drumurilor de interes  județean a unui 
drum din Comuna Moșnița Nouă. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică locală 
(CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 256/28.11.2024 privind 

ajustarea tarifelor aferente Contractului de delegare prin concesiune a unor activități 
componente ale serviciului public de salubrizare nr. 9468/24.07.2014 încheiat între Județul 
Timiș prin Consiliul Județean Timiș și Societatea POLARIS M HOLDING S.R.L. 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se solicită ajustarea tarifelor de salubrizare, determinată de indicele prețurilor de consum 

IPC total de 105,44%, comunicat de către Institutul Național de Statistică pentru perioada august 
2023 – septembrie 2024. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate Comisiile de specialitate.    
Dacă sunt  discuții?  
 
Domnul consilier județean Marcel Avram 
Dacă îmi permiteți, aș dori să vă adresez două întrebări. Prima întrebare: cu cât 

afectează acest lucru costul către uat-uri? Știu din proprie experiență că suntem la limită și orice 
creștere se răsfrânge în final la primării și, implicit, la cetățeni.  

A doua întrebare: cât mai durează contractul cu POLARIS? În ce stadiu suntem? Cât timp 
mai avem de contract cu ei? Mulțumesc. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș dori să-i răspund eu domnului consilier.  
Deci, costul prețurilor se reflectă într-un procent de până în 1%. Nu este o sumă 

extraordinar de mare. Este dreptul pe care POLARIS –ul și contractorul îl are să-și indexeze 
aceste prețuri cu rata inflației și este cerință contractuală a unui contract încheiat în anul 
2014.Am să rog colegii să facă un calcul la un procentaj exact dar, așa cum am spus, este un 
procent de sub 1%.  

Contractele pentru centrele de transfer în județul Timiș care sunt delegate către 
societatea POLARIS mai au 2 ani de contract.  

Am avut adunări generale și discuții pe zonele 2,3 și 4 din județ. Am expus la aceste 
întâlniri și primarilor viziunea pe care noi o avem prin ADID. Se lucrează la licitația pentru 
pregătirea unui operator la nivelul întregului județ, pe toate zonele, astfel încât, să putem lua 
presiunea pe uat-urile din județ cu plata deșeurilor. Tragem speranțe că o să avem cât se poate 
de repede această licitație pusă public. Sperăm că nu vom avea foarte multe sincope în 
derularea licitației cu posibile contestări pe care le vom avea, să închidem anul acesta și pe 
zonele 2,3 și 4 și să fie un contract de delegare cu un operator de salubritate care să încheie 
contractele cu beneficiarii direcți, respectiv persoanele fizice și societățile comerciale din 
comunitatea dumneavoastră.  

 
Domnul consilier județean Marcel Avram 
Vă mulțumesc frumos pentru răspuns domnule vicepreședinte.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Aș vrea să știți că întreg sistemul de management al deșeurilor este extrem de complex și 

necesită atenția noastră. Ne trebuie  mulți ani de acum înainte pentru a-l aduce într-o logică 
clară ce ar trebui să funcționeze. Nimeni nu a reușit să-mi explice de ce județul Timiș este 
printre puținele județe din țară, dacă nu chiar singurul județ care a împărțit în atât de multe zone 
colectarea deșeurilor. Unele sunt extrem de atractive și profitabile cum sunt Timișoara și zona 
periurbană și altele complet neatractive în zone greu accesibile, în zone muntoase, zone în care 
nu merge nimeni și chiar dacă merge tarifele sunt foarte mari.  

Încercăm să găsim soluții împreună cu ADID și cu colegii din aparatul executiv Suntem 
deschiși tuturor propunerilor. Vrem să găsim soluții pentru a scoate la licitație întreg județul. Fie 
că sunt zone bune sau proaste, ești obligat dacă iei Timișoara să mergi și la Făget și Pietroasa 
să colectezi deșeurile la un preț civilizat.  

Din păcate, dacă este scos pe loturi și perioadele sunt diferite. Unele contracte sunt 
finalizate, altele mai au aproape 2 ani și jumătate și din acest motiv lucrăm la o soluție prin care 
putem scoate la licitație întreg județul la pachet. Intrarea să fie imediată în zonele Făget, 
Sânicolau, Jimbolia și  Deta, iar după 2 ani, după finalizarea actualului  contract, să înceapă și 
pe zonele zero și unu.  
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Doar așa am putea să ne asigurăm că vine cineva care să facă tot județul și este obligat 
să meargă și acolo unde nu-i convine că se face profitul din zonele extrem de profitabile cum 
este Timișoara și zona periurbană.  

Lucrăm la acest lucru. Cu siguranță va dura dar intențiile noastre sunt bune.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 24/23.01.2025 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 206/2016 privind aprobarea dării în 
administrare a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, către 
unele instituții publice de interes județean. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se propune revocarea dării în administrare către Muzeul Banatului a imobilului denumit 

generic Corp E, situat în Complexul imobiliar Bastionul Theresia Timișoara în vederea stabilirii 
unei strategii de punere în valoare a Curții de Onoare a Bastionului Theresia. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 25/23.01.2025 privind 

aprobarea închirierii, prin licitație, a unui spațiu din Bastionul ”Theresia” Timișoara. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Spațiul cu o suprafață de 427,15 mp construiți, la care se adaugă 20 mp teren aferent 

frontului pentru amplasare mobilier urban sezonier, iar tariful minim de închiriere,  este de  42 
lei/mp construit /lună. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
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Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

Nu a votat domnul consilier județean  Nemeth Zoltan. 
 
 

Punctul nr. 21 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 26/23.01.2025 privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Autoritatea Teritorială de 
Ordine Publică Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt  discuții? Dacă nu, rog propuneri din partea grupurilor politice.  
 
Doamna consilier județean Luminița Țundrea  
Din partea grupului PSD propunem pe domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 

și pe doamna Mihaela Șora. 
 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Din partea grupului de consilieri județeni PNL propunem pe domnul Marcel Avram  
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Din partea grupului de consilieri județeni AUR  propunem pe domnul Marcel Mihoc.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Din partea grupului de consilieri județeni Forța Dreptei  propunem pe domnul Alin-Adrian 

Nica 
Domnul consilier județean Marian Laurențiu Vasile,   
Din partea grupului de consilieri județeni USR propunem pe doamna Viviana Țecu 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Deci fiecare grup are reprezentant în această structură.  
Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerile 

făcute de grupurile politice.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu : 
- 33 voturi ”pentru” 
- 1 abținere 
- 1  nu a votat 
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Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 27/27.01.2025 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 42/28.02.2024 privind aprobarea dării 
în administrare a unor bunuri mobile aflate în domeniul privat al Județului Timiș, către 
Direcția de Prestări Servicii Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se propune retragerea dreptului de  administrare al Direcției de Prestări Servicii Timiș 

asupra unui container tip birou. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt  discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen 

 
 

Punctul nr. 23 al ordinii de zi – Referat privind propunerea de efectuare în anul 2025 
a concediului de odihnă neefectuat de domnul Alfred-Robert Simonis, președinte al 
Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Înțeleg că este o obligație prevăzută de lege indiferent dacă vrem sau nu. Chiar astăzi de 

dimineață l-am întrebat pe domnul secretar ce se întâmplă dacă nu se trece la vot această 
propunere. Nu mai am voie să iau concediu? Domnia sa mi-a spus că trebuie supusă la vot 
pentru a respecta prevederile legii.  

Prin urmare, supun la vot și fac mențiunea că eu nu voi vota pentru că sunt în conflict de 
interese.  

Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, , Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen și un vot împotrivă din partea domnului 
consilier Ciobanu Cornel-Dolu. 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis nu a votat. 
 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Referat privind propunerea de efectuare în anul 2025 

a concediului de odihnă neefectuat de domnul Alexandru-Adrian Iovescu, vicepreședinte 
al Consiliului Județean Timiș. 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Cred că vom face un set de propuneri de modificare a legii, le trimitem la UNCJR  și apoi 

la Parlament pentru modificarea legii în acest sens.  
Supun la vot propunerea de efectuare în anul 2025 a concediului de odihnă neefectuat de 

domnul Alexandru-Adrian Iovescu, vicepreședinte al Consiliului Județean Timiș. 
Procedură de vot, vă rog!  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis,  31 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr 
Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, 
Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen, 1 vot 
împotrivă din partea domnului consilier județean Ciobanu Cornel-Dolu. 

Nu au votat: Hațegan Cristian-Sorin, Nica Alin-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 25 al ordinii de zi - Referat privind propunerea de efectuare în anul 2025 

a concediului de odihnă neefectuat de domnul Alin-Augustin-Florin Popoviciu, 
vicepreședinte al Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Supun la vot propunerea de efectuare în anul 2025 a concediului de odihnă neefectuat de 

domnul Alin-Augustin-Florin Popoviciu, vicepreședinte al Consiliului Județean Timiș. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis,  32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc 
Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen și două 
voturi împotrivă din partea domnilor consilieri județeni Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Ciobanu 
Cornel-Dolu.  

 
                                     

Punctul nr. 26 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 

  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
1. Raport privind activitatea desfășurată de Comisia de Evaluare a Persoanelor Adulte cu 
Handicap Timiș  în perioada 01.01.-31.12.2024. 
2. Raport de activitate a Comisiei pentru Protecția Copilului Timiș pentru anul 2024. 
3. Raport Teatrului pentru copii și tineret ”Merlin” privind repartizarea sumelor 
corespunzătoare cotei prevăzute în Legea Bugetului de Stat pe anul 2024  pentru finanțarea 
instituțiilor publice de spectacole din subordinea autorităților administrației publice locale 
4. Raport de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru anul 2024, în 
detaliu, la nivelul  Consiliului Județean Timiș. 
5. Raport anual privind transparența decizională pe anul 2024. 
6. Informare privind situația rezolvării corespondenței înregistrate la Consiliul  județean 
Timiș în perioada 01.01. - 31.12.2024. 
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7. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
 

Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
Îmi cer iertare, domnule președinte că nu m-am grăbit să apăs pe buton pentru a mă 

înscrie la cuvânt, însă cu permisiunea dumneavoastră aș dori să avem sau să construim  la 
nivelul Consiliului Județean Timiș o situație în privința acoperii cu medicina primară a județului 
Timiș și, aici mă refer la medicii de familie, prezența la cabinetelor, a medicilor, a  contractelor cu 
casa de asigurări.  

Pentru acest lucru vă rog să întocmim două adrese, una către Direcția de Sănătate 
Publică prin care să ni se comunice care sunt cabinetele autorizate pe raza județului Timiș. 
Putem să exceptăm orașele pentru că acolo știm clar cu toții că este o densitate mai mare.  

A doua adresă să fie către Casa de Asigurări de Sănătate prin care le solicităm să ne 
spună care sunt medicii în contract pe medicină de familie și localitățile în care ei sunt arondați.  

În momentul în care avem răspunsurile la aceste două solicitări putem să le coroborăm cu 
ceea ce avem noi la consiliul județean și în primării ca infrastructură, să avem o hartă a  
Județului Timiș în privința acoperirii cu asistență medicală primară.  

În urma a ceea ce rezultă de acolo putem discuta și decide de comun acord măsuri 
pentru a stimula sau pentru a dezvolta acest sector, dacă și colegii consilieri județeni sunt de 
acord.  

În concluzie aș vrea să avem o situație de acest gen.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Nu cred că este nevoie acum de un vot pentru acest lucru. Discutăm, luăm decizia și de 

comun acord vom face adresă către cele două instituții. Lucrăm la aceste materiale și le voi 
trimite chiar eu dacă este nevoie.  

 
 Domnul consilier județean Marcel Avram 
 Dacă îmi permiteți, pentru că știu că urmează creionarea bugetului și pentru că mi se 
pare mai ușor așa să facem decât să facem după ce avem amendamente, vreau să vă aduc în 
atenție, spunem noi, de cel mai prost drum din județul Timiș, respectiv cel care face legătura 
între orașul Făget și județul Arad – Săvârșin. Partea noastră este de aproxim 10-12 km.  
 Cu permisiunea dumneavoastră am să înmânez fiecăruia dintre dumneavoastră o 
solicitare făcută de actualul primar al orașului Făget și de către Primăria Orașului Făget către 
Consiliul Județean Timiș.  

Există două discuții, o primă discuție ar fi referitor la drumul județean care de 8 ani nu a 
fost decât stropit, cârpit, plombat iar plombările respective au durat maxim 2-3 luni, apoi mai 
bine de un an drumul să fie dezastru. Acesta ar fi trebui reabilitat prin asfaltare.  

A doua discuție se referă la bucata din interiorul orașului Făget de aproximativ 1,5 km 
care conform legislației, la comune dacă este drum județean aparține și îl rezolvă consiliul 
județean, iar la orașe, din păcate, îl rezolvă uat-ul de acolo.  

Ținând cont că în ultimii ani degradarea drumului a fost determinată de circulația 
camioanelor foarte mari în interes național pentru autostradă, solicităm sprijin de la consiliul 
județean și pentru bucata respectivă care cuprinde și un pod.  

Cu speranța că solicitarea noastră  va fi introdusă în buget, vă mulțumesc frumos.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Domnule consilier județean, așa cum am spus, lucrăm la bugetul pe anul 2025. Probabil 

că Parlamentul îl va aproba undeva în jurul datei de 6-7 februarie și în funcție de disponibil și 
sumele care ne sunt alocate putem discuta de investițiile la nivelul județului Timiș.  

Vă garantez că vom face împreună analiza oportunităților și a prioritizării la nivelul 
județului Timiș pentru că trebuie să stabilim împreună în ce direcție vrem să ne îndreptăm.  
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V-am mai spus și cu altă ocazie că senzația mea este că ne-am îndepărtat foarte mult de 
Timișoara în ultimii 10 ani, poate chiar mai bine,  și o mare parte din populația județului este în 
Timișoara sau  în localitățile din  jurul  Timișoarei.  Încercăm, ca împreună cu Primăria 
Timișoara, să găsim proiecte comune ca să ajutăm și traficul din acest nod rutier care este 
Timișoara și tot ce înseamnă zona periurbană. Acest lucru nu înseamnă că nu ne aplecăm 
atenția către zonele îndepărtate.  

Știți că lucrăm la infrastructura de gaze. Acolo vom suplimenta și voi propune să alocăm 
în buget suplimentarea necesară pentru a dezvolta acea rețea pe Anghel Saligny, iar în măsura 
în care avem bani vom putea face foarte multe lucruri.  

Ce vă pot asigura este că vom încerca să economisim mulți bani în acești ani care 
urmează. Vom face și noi restructurarea de care tot vorbim. Lucrăm de ceva timp la noua 
organigramă atât pentru aparatul propriu, cât și pentru structurile din subordine.  

Estimările noastre sunt că foarte mulți bani vor putea fi recuperați dacă facem o 
reorganizare eficientă care să nu aibă ca unic scop disponibilizările ci să tăiem acolo unde nu 
este eficiență și să suplimentăm acolo unde există, iar în acest fel vom fi performanți în toate 
domeniile.  

De asemenea, vă asigur că în măsura în care vom avea cifrele, săptămâna viitoare vom 
mai avea discuții pe forma finală a bugetului pentru că există un curent pe care sper că în prima 
ședință a UNCJR am reușit să-l stăpânesc, adică de a lua de la județele bogate și de a da la 
județele sărace, iar dacă reușim să ne opunem cu fermitate acestui concept vom avea bani și 
pentru drumul de la Făget dar și pentru altele dincolo de ce economisim din cheltuielile 
consiliului județean.  
  
 Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
 Domnule președinte, tot în aceeași ordine de idei o să mă raportez și eu, respectiv la 
partea de infrastructură rutieră la nivelul județului Timiș. Mă bucur că ați specificat faptul că vă 
îndreptați atenția și cu toții o să ne îndreptăm atenția și spre zonele mai îndepărtate ale județului 
Timiș.  
 Aș dori ca pe lista de investiții pe care o creionați și o analizați în această perioadă, 
raportat la bugetul pe anul 2025 al Consiliului Județean Timiș, să ne îndreptăm atenția și spre 
drumul județean 691 A de la intersecția cu drumul județean 572 până la ieșirea din localitatea 
Hodoș.  
 Țin să menționez că în anii trecuți, de la limita localității Lucareț, care este localitate ce 
aparține de comuna Brestovăț și până la limita cu județul Arad a fost asfaltat acel drum în 
lungime de 7-8 km.  În aceeași continuitate, în condițiile în care vor exista resurse financiare 
necesare și mi-aș dori din tot sufletul să găsiți soluția să putem asfalta și acest drum județean, 
bineînțeles pentru confortul și pentru tot ce înseamnă evoluția din punct de vedere al calității 
vieții acelor cetățeni din comuna Brestovăț. Mulțumesc.  
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
 Răspunsul dat  la intervenția anterioară   este valabil și pentru domnul consilier Bitea.  Ce 
pot să vă spun, în plus, este că, cu siguranță, nu vom avea bani să le facem pe toate. Așa că ne 
punem la masă și prioritizăm. Ne uităm pe studii de trafic, pe degradarea fiecărui drum în parte 
și în funcție de necesar va fi, evident, o decizie politică, în final.  

Dar, repet, mi-ar plăcea să avem la bază niște criterii, altele decât aproprierea față de 
domiciliul propriu sau de primarul localității X sau Y . Vreau să avem niște studii care să aibă la 
bază ceva științific, ceva care să aibă o anumită logică. Deci, așa mi-aș dori eu să funcționăm în 
continuare.  

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Dacă tot suntem la acest capitol, cu permisiunea dumneavoastră,  doresc și eu o 

intervenție, fără să solicitare de investiție nouă ci este strict o propunere.  Sunt două proiecte 
care cumva, ar trebui, din punctul meu de vedere, coordonate de aparatul executiv și aparatul 
administrativ al consiliului județean cu Primăria Municipiului Timișoara.  
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Este vorba proiectul de extindere al  drumului către Utvin la patru benzi deja aprobat la 
nivel de stadiu de investiție aprobată și finanțată de la consiliul județean și totodată Primăria 
Timișoara are în lucru proiectul de reabilitare al acelui pod de acces spre acest drum. 

Din punctul meu de vedere, pentru a nu ajunge la două blocaje diferite, dacă există 
posibilitatea de o coordonare între momentele de execuție, cred că ar fi o chestiune favorabilă 
celor care tranzitează zona, astfel încât, să nu ajungem atunci când încheie consiliul județean să 
blocheze accesul primăria sau invers. 

 
 Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
 Da, chiar în acest sens vom avea mâine, probabil la ora 9,00 dimineața, o întâlnire cu 

primarul Municipiului Timișoara și cu echipa domniei sale exact pe zona de drumuri și pe 
infrastructură.  

De asemenea, vom avea discuții și pe ceea ce înseamnă planul de organizare a 
șantierului de la stadion. Oamenii așteaptă ordinul de începere și trebuie să ne coordonăm cu 
primăria pe accese.  

Deci, mâine dimineață vom avea câteva subiecte în discuție inclusiv acesta cu privire la 
lărgirea drumului către Utvin, dar și altele pentru că este obligatoriu să avem o coordonare pe 
ceea ce înseamnă investițiile din jurul Timișoarei, exact în scopul evitării a ceea ce 
dumneavoastră ați spus mai devreme.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă mulțumesc pentru participare. Dacă sunt alte 
probleme care țin de consiliul județean mă găsiți la birou și ușa mea este mereu deschisă.  

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Timiș. 
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